



Zhaojun (Sophie) Shi

Shanghai

+86 21 6080 0556
sophie.shi@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Corporate compliance
- Antitrust/competition
- Legal risk management
- General corporate
- Foreign direct investment
- Life sciences and healthcare
- Technology, media and telecoms
- Media and entertainment

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun, Ms. Shi practiced law for eight years with Baker McKenzie LLP Shanghai Representative Office and for five years with Yuanda Law Offices. Ms. Shi focuses her practice on compliance (specifically anti-bribery, FCPA, anti-monopoly, competition laws and related risk assessment and investigations), general corporate, and regulatory and governmental affairs.

Ms. Shi is experienced in dealing with both Chinese and international legal matters and has handled many complex cases and significant projects for both international and domestic clients in a variety of areas. She represents clients across diverse industries, including pharmaceuticals, medical devices, life sciences, automobile, food and beverage, entertainment, industrial product manufacturing, retail and technology industries, etc. She also has extensive experience in dealing with government inquiries and investigations from various compliance aspects (including anti-corruption, anti-trust, anti-unfair competition, government procurement, and bidding compliance, etc.).

EDUCATION

Ms. Shi graduated from Shanxi University with a Bachelor of Law degree as well as a Bachelor of Arts degree in English. She later received an LL.M. degree from the University of Warwick in the U.K.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

PUBLICATIONS

Competition law chapter of "2019 Chambers Global Practice Guide: Law and Practice in China"

WORKING LANGUAGES
Chinese, English



史昭君

上海

+86 21 6080 0556
sophie.shi@hankunlaw.com

业务领域

- 公司合规
- 反垄断/竞争法
- 风险管理
- 一般公司事务
- 外商直接投资
- 生命科学与健康
- 科技、媒体和电信（TMT）
- 传媒娱乐

工作经历

史律师在加入汉坤律师事务所之前，曾在美国贝克麦坚时国际律师事务所上海代表处工作 8 年有余并在上海元达律师事务所工作 5 年。史律师的执业领域主要包括大合规（特别包括反贿赂、FCPA、反垄断、反不正当竞争法及相关的风险评估和调查）、公司常规法律事务和法规及政府事务等法律事宜。

史律师曾为国内外客户处理过不同领域的许多复杂的案件和重要的项目，在法律和实务方面具有丰富经验。史律师服务领域广泛，包含药品、医疗器械、生命科学、汽车、酒类及食品业、娱乐业、工业制造、零售和科技行业等。史律师也多次代表诸多客户应对不同合规领域的政府询问、调研和调查（包括反贿赂、反垄断、反不正当竞争、政府采购、招投标合规等）。

教育背景

史律师毕业于山西大学，获法学和英文文学双学士学位，之后从英国华威大学法学院（University of Warwick）获得法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

最近出版物

《钱伯斯全球法律实务指南——中国法律与实践 (2019)》之竞争法篇

工作语言

中文、英文